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Beantwoording rondvragen 
18R.00040 
 
 
 

Van  : Wethouder W.J.P. Kok 

Portefeuille(s) : Verkeer & Vervoer 

Datum  : 18-01-2018 

Contactpersoon : M. van Baaren 

Tel.nr. : 8413 

E-mailadres : baaren.m@woerden.nl 

 

Onderwerp: Tussenbericht toezegging T-451 
 
Deze rondvragen zijn gesteld door de fractie van onbekend tijdens de vergadering van het forum 
Ruimte  van 16 maart 2017. 

 

In de vergadering is afgesproken om deze vragen schriftelijk te beantwoorden. 

Beantwoording van de vragen: 

 

Er zijn vragen gesteld over het fietsparkeren bij bushalte Tramweg. De wethouder denkt dat los van de 
capaciteit ook de kwaliteit van de fietsenstalling van belang is. Hij heeft gevraagd om een voorstel te maken 
om a) bij de Tramweg de capaciteit uit te breiden en b) bij de bushaltes in het algemeen te kijken naar de 
kwaliteit van de stallingsmogelijkheden. Een voorstel is in voorbereiding. De provincie heeft aangegeven de 
mogelijkheden te bekijken hier subsidie voor te verstrekken. De verwachting is dat hier in het eerste 
kwartaal van 2018 duidelijkheid over komt. Het herinrichten van de fietsenstalling is namelijk een dure 
aangelegenheid, het zou mooi zijn als we dit (deels) gefinancierd kunnen krijgen met  provinciale subsidie.  

Bijlagen: 
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W.J.P. Kok  

wethouder 

 

 

 


